
Protokół Nr XVI 
 

             sesji Rady Gminy Szydłów, która odbyła się w dniu 20 października 2015 r.               
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Szydłowie. 
          Obrady rozpoczęły się o godz. 900 a zakończyły o godz.1050.   W obradach 
sesji uczestniczyło 15 radnych na ogólną liczbę  15 radnych, lista obecności radnych 
jest załącznikiem do protokołu.  

Od punktu 7 porządku obrad w sesji brało udział 14 radnych. 
 

Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Zapytania i interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami RG. 
6. Informacja Przewodniczącego RG o złożonych oświadczeniach majątkowych 

radnych za rok 2014 i Wójta Gminy o złożonych oświadczenia majątkowych, 
pracowników za rok 2014. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2014/2015. 
8. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

            - zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłów na lata 2015-  
              2023,  
            - zmian w budżecie gminy na 2015 r.,  
            - udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu na realizację  
              zadania polegającego na przebudowie odcinka drogi powiatowej nr 0828T  
              Korytnica - Kotuszów - Kurozwęki w m. Korytnica od km 2 + 722 do km 3 +  
              622, 
            - udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu na realizację  
              zadania polegającego na - przebudowie drogi powiatowej nr 0039T Gacki -  
              Dobrów od km ) 0 + 570 do km 1 + 120, 
            - wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacji publicznej  
              przy drogach powiatowych nr: 0035T, 0034T, 0033T w miejscowościach: 
              Kotuszów, Osówka, Potok, 
            - uchwalenie regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów  
              powszechnych na kadencję 2016 - 2019. 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
10.  Wolne wnioski i informacje. 
11. Zamknięcie obrad. 

 
Ad. 1.  
     
Obrady XVI sesji Rady Gminy otworzył i przewodniczył obradom pan Janusz    
Juszczak - przewodniczący Rady Gminy, który powitał obecnych na sesji 
Wicestarostę Staszowskiego pana - Tomasza Fąfarę, dyrektora Zarządu Dróg 
Powiatowych pana Rafała Suskę,  pracowników UG  wraz z panią Skarbnik                         
i Wójtem Gminy, sołtysów oraz radnych. 
      
Ad. 2 

  
Przewodniczący RG przedstawił proponowany porządek obrad XVI sesji RG                            
i poprosił o zgłaszanie wniosków co do jego zmian lub uzupełnień. 
Wniosków takich nie zgłoszono, w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy 
poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad i w głosowaniu jawnym 
porządek obrad sesji RG został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. 3. 
 

Przewodniczący RG stwierdził, że do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęły pisemne 
wnioski lub zastrzeżenia, co do treści protokołu z poprzedniej sesji, tj. nr XV z dnia 30 
września 2015 r. Zwrócił się do radnych o zgłaszanie ustnych uwag do protokołu. 
Radny Gąsiorek powiedział, że w punkcie 4 protokołu w zdaniu: „dowiedział się, że 
środki z funduszu sołeckiego mają być przeznaczone na geodetę celem wytyczenia 
drogi, przy której tylko sezonowo mieszkają osoby” i prosi o wykreślenie wyrazów: 
„tylko sezonowo mieszkają osoby” gdyż tak nie powiedział, bo przy tej drodze 
mieszkają również osoby na stałe nie tylko sezonowo.  
Powinno być dopisane, że zapytał czy są zapewnione środki na drogę powiatową 
Kurozwęki - Korytnica. 
Radny Łukasz Gondek powiedział, że w protokole, w pkt. 4 powinien być zapis, który 
zgłosił o zasadności ustawienia znaku zakazu wjazdu na ul. Opatowską - od strony 
remizy OSP i od ul. Armii Krajowej. 
Innych wniosków nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 
głosowanie zgłoszone wnioski  i w głosowaniu jawnym wnioski zostały  przyjęte 
jednogłośnie. Zwrócił się do radnych aby poprawili w swoich protokołach zgłoszone 
poprawki. 
Następnie Przewodniczący RG poddał pod głosowanie protokół Nr XV, który został 
przyjęty jednogłośnie.    
 
Ad. 4. 
 
W tym punkcie porządku obrad radni zgłosili następujące interpelacje i zapytania.     
- radny Łukasz Gondek - zgłosił potrzebę poprawienia drogi dojazdowej do  
  cmentarza od ulicy Rakowskiej i poprosił o kopię projektu przebudowy ul. Armii   
  Krajowej gdy  będzie już zrobiony. Następnie dodał, że w Kurozwękach tablica   
  z reklamą  Gminy Szydłów jest zasłonięta przez krzewy i należałoby je wyciąć, 
- radny Marek Skuza  - zapytał czy będzie poprawiana stara droga od Kurozwęk do  
  Szydłowa, 
- radny Ryszard Sadłocha - podziękował Wicestaroście i Radzie Powiatu za  
  wyremontowanie odcinka drogi w Rudkach, ale jest problem z rowem między drogą  
  a lasem, wystarczyłoby przekopać korzenie drzew aby nie podnosiły drogi,  
- radny Krzysztof Fit - powiedział, że prawdopodobnie znak miejscowości Wolica jest  
  zamontowany, ale jest tam odcinek około 1 km drogi, którą należałoby  poprawić,                              
  i potrzebny jest znak ograniczenia prędkości na drodze Szydłów - Tuczępy przy  
  miejscowości Wola Żyzna, a w sołectwie Wolica znak ograniczający prędkość. 
  Dodał, że na drodze Szydłów - Stopnica nic się nie robi, a droga jest zniszczona,   
  natomiast  od strony Stopnicy droga jest częściowo remontowana,  
- radny Jerzy Klamczyński - zapytał czy prace planowane do wykonania w ramach  
  funduszu sołeckiego zostały już wykonane, czy wiadomo już kto jest właścicielem  
  drzew rosnących na skarpie przy ulicy Armii Krajowej. Zgłosił także wniosek                       
  o przemalowanie ograniczników z rur zabezpieczających wjazd na trawniki, które są  
  zamontowane wokół Rynku. Ograniczniki te pomalowane są na kolor zielony,                
  a zdaniem radnego  należałoby je pomalować na żółto aby samochody nie niszczyły  
  tych rurek oraz aby nie były uszkadzane samochody, które blisko podjeżdżają pod  
  te ograniczniki i uszkadzane są  drzwi pojazdów przy próbie ich otwierania, 
- sołtys Kotuszowa pani Wanda Niedbała - zapytała czy jest możliwe aby przy drodze  
  powiatowej w Kotuszowie zmienić przystanek gdyż jest na skrzyżowaniu dróg,                  
  a jest działka wiejska  i można było by trochę przesunąć ten przystanek oraz czy  
  jest możliwe  ustanowienie przystanku na żądanie obok posesji pana Dudy. 
Przewodniczący RG prosił Wójta Gminy o wyjaśnienie kwestii dróg powiatowych - 
sprawy  ścieżek rowerowych i braku  barierek przy moście w Kotuszowie. 
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Wicestarosta pan Tomasz Fąfara odpowiedział na zgłoszone interpelacje i w sprawie 
przekopania rowu aby korzenie nie podnosiły drogi, wyjaśnił, że rów leży na działce  
należącej do Nadleśnictwa Chmielnik i stanowi to problem, bo Nadleśnictwo traktuje 
załatwienie spraw bardzo formalistycznie, wszelkie  pisma Starostwa kieruje do 
Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Radomiu i wszystko trwa bardzo długo.  
Droga w Wolicy jest zgłoszona do protokołu powodziowego i jest nadzieja, że                                
w przyszłym roku będzie zrobiony ten odcinek drogi.  
Co do drogi wojewódzkiej w kierunku Stopnicy, to w czwartek pan Marszałek 
Województwa przyjeżdża do Starostwa i będą prowadzone  rozmowy na temat 
inwestycji województwa. Na spotkanie zostali zaproszenie również Wójtowie                               
i Burmistrzowie z powiatu. Jeśli remont tej drogi byłby wykonywany, to musi być 
finansowany z własnych środków województwa. 
Pan Wicestarosta zaznaczył, że na drogę Gacki - Dobrów Starostwo otrzymało 
promesę na początku października i dlatego tak szybko musi być podjęta uchwała                     
w sprawie dofinansowania. W sprawie dróg, tzw. „schetynówek” planowanych do 
remontu  w przyszłym roku, to na odcinek drogi Korytnica-Kotuszów-Kurozwęki 
wniosek też musiał być  złożony bardzo szybko. 
Pan Wicestarosta podziękował Wójtowi, Radzie Gminy za wsparcie finansowe, gdyż 
dzięki temu udało się wykonać odcinki dróg Korzenno-Rudki i drogę w Korytnicy od 
zapory, a  teraz zostanie przebudowana droga Gacki - Dobrów.  
Pan Rafał Suska - dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Staszowie, dodał                 
w sprawie  działki przy drodze w Rudkach, że  jeśli radny wyrazi zgodę, to  Zarząd 
Dróg Powiatowych zorganizuje spotkanie w Nadleśnictwie Chmielnik celem 
rozwiązania tego problemu, co do znaków o terenie zabudowanym - znaki były 
uzupełniane ale jest  problem wandalizmu i często znaki są niszczone. 
Przy wykonywaniu remontu drogi w Kotuszowie złożony został również projekt  
ścieżki rowerowej. W sprawie przystanków powiedział, że to gmina wyznacza 
miejsca, a Zarząd Dróg Powiatowych sprawdza te wnioski tylko pod względem 
bezpieczeństwa ruchu i jeśli jest prawidłowo, to ZDP nie robi sprzeciwu. 
Radny Tadeusz Gąsiorek zwrócił się do dyrektora ZDP o wykaszanie poboczy gdyż 
w Korytnicy są dwie niezamieszkałe posesje i jak koszą pobocza, to zostawiają te  
miejsca niewykoszone. Wykaszany jest tylko wąski pasek tak, że znaki drogowe są                   
w trawie.  
Dyrektor odpowiedział, że jeśli chodzi o wykaszanie to nie mają dużych możliwości 
gdyż mają jeden ciągnik. W przyszłym roku prawdopodobnie zakupią drugi ciągnik, to 
sytuacja w tym względzie poprawi się.   
 
Ad. 5. 
 
W tym punkcie porządku obrad Wójt Gminy złożył sprawozdanie ze swej działalności 
między sesjami RG: 
- bulwersujący jest temat Ratusza i prawdopodobnie będzie zawiadomiona  
  Prokuratura oraz media, 
- w Opatowie odebrał  promesę na 200.000,00 zł na remont drogi od EMiZET-u                      
  w stronę Korytnicy, 
- pani Wiatrowska nie kupiła jednak jeszcze budynku po byłym Ośrodku Zdrowia                    
  w Potoku, gdyż chciała aby na działce sąsiedniej ustanowić służebność drogi  
  koniecznej,   
- uczestniczył w spotkaniu w GCK z kandydatem na posła Zbigniewem Ziobro,  
- z dyrektorem SPZOZ odbyli spotkania z kilkunastoma lekarzami celem zatrudnienia  
  ich w SPZOZ ale nadal nie ma chętnego lekarza do podjęcia pracy, 
- środki finansowe na szkołę w Szydłowie już otrzymaliśmy natomiast na szkołę                          
  w Solcu  jeszcze nie wpłynęły.   
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Z uwagi na to, że Wójt musiał wyjść na chwilę gdyż Wicestarosta i dyrektor ZDP 
kończyli wizytę w Szydłowie ze względu na swoje obowiązku służbowe,  w tym 
punkcie porządku obrad Wójt odczytał informację o złożonych oświadczeniach 
majątkowych pracowników za rok 2014 - informacja stanowi załącznik do protokołu.  
Wicestarosta i dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych podziękowali Wójtowi i Radzie 
Gminy za dobrą współpracę i przeprosili za nieobecność Starosty, który z ważnych 
powodów rodzinnych nie mógł być dziś obecny na sesji RG. 
Radny Ireneusz Jastrząb powiedział, że w protokole nie należy pisać Nadleśnictwo 
Radom, którego określenia użył Wicestarosta gdyż oni nie mają nic wspólnego                                
z drogą, a powinna to być Regionalna Dyrekcja Lasów Państwowych.  
 
Ad. 6. 
 
W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informację 
o złożonych oświadczeniach majątkowych radnych Rady Gminy Szydłów wg stanu 
na dzień 31.12.2014 r.  Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 7. 
 
Pan Mariusz Misterkiewicz p.o. Kierownika ZOS przedstawił informację o stanie 
realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2014/2015. Informacja ta stanowi    
załącznik do protokołu.  
Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że niepokoi go najbardziej część 
przyrodnicza. 
Pani Dorota Kowalczewska - dyrektor Gimnazjum  powiedziała, że spodziewała się iż 
będzie musiała udzielić wyjaśnień i przygotowała wykresy wyników poszczególnych 
szkół powiatu staszowskiego, które pokazała radnym  i w oparciu o te wykresy 
stwierdziła, że sytuacja nie jest aż tak zła. W bieżącym roku szkolnym była klasa, 
która miała „ambicje” nie uczenia się, również w tej klasie była niska frekwencja i to       
w dużej  części przyczyniło się do wyników, ale wszyscy uczniowie dostali się do 
szkół ponadgimnazjalnych, do których chcieli. 
 
Ad. 8. 
 
 W tym punkcie porządku obrad Rada Gminy przystąpiła do rozpatrywania                               
i uchwalania projektów uchwał. 
Pierwsze rozpatrywane projekty uchwał XVI sesji dotyczyły zmian Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Szydłów na lata 2015-2023 oraz zmian w budżecie 
Gminy na rok 2015. Przewodniczący Rady Gminy poprosił panią Skarbnik Gminy                    
o przedstawienie i wyjaśnienie dokonywanych zmian.  
Pani Alicja Kłonicka – Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej na lata 2015-2023 wprowadzono następujące zmiany: 
- zaktualizowano dane za rok 2015 do wysokości kwot ujętych w uchwale  
  budżetowej. Zwiększono dochody o 440.000,00 zł z tytułu wpływu dodatkowej  
  subwencji oświatowej - 240.000,00 zł oraz dotacji na wykonanie remontu dróg.  
Wydatki w WPF na rok 2015 są w wysokości jak w uchwale budżetowej na rok 2015. 
Wprowadzono zmiany w załączniku „Wykaz przedsięwzięć do WPF”: 
wprowadzono nowe zadanie do realizacji w roku 2016 i latach następnych : 
- przebudowa drogi Korytnica - Kotuszów - Kurozwęki w miejscowości  
  Korytnica dotacja dla Starostwa Powiatowego w Staszowie - 65.700,00 zł,  
- opracowanie „Ochrona przyrody i edukacja ekologiczna - trasy ruchu    
   turystycznego” - 4.828,55 zł,  
- zwiększono wydatki na przedsięwzięcie pn. „Wykonanie dokumentacji  
  architektoniczno-konserwatorskiej ruin Zamku” o kwotę 15.500,00 zł.  



5 
 

Dochody w roku 2016 po wprowadzeniu zmian wynoszą - 17.648.823,41 zł,                           
a wydatki 21.670.345,26 zł. Powstały deficyt budżetowy w kwocie 4.021.521,85 zł 
zostanie pokryty planowanym kredytem - 1.078.741,13 zł, nadwyżką budżetową - 
742.780,72 zł oraz wolnymi środkami - 2.200.000,00 zł. Kwota planowanych 
przychodów wynosi 5.021.521,85 zł, a rozchodów 1.000.000,00 zł.  
Natomiast w uchwale budżetowej dochody zwiększa się o kwotę 440.000,00 zł:  
- dział 600  -  Transport i łączność - promesa  na dofinansowanie remontu dróg na    
  skutek  klęsk żywiołowych - nawalnych deszczy  200 000,00 zł, 
- dział 758 Różne rozliczenia - zwiększenie subwencji oświatowej - 240.000,00 zł. 
Dochody zmniejsza się: 
- dział 750 - Administracja publiczna rozdział 75011 - urzędy wojewódzkie - dotacja    
  celowa na realizację zadań bieżących - 1.727,00 zł. 
Wydatki zwiększa się  : 
- dział 010 - Rolnictwo i łowiectwo, w rozdziale 01078 usuwanie skutków klęsk     
  żywiołowych - 7.800,00 zł, 
- dział 600  -  Transport i łączność:  
   - w rozdziale 60014 - drogi powiatowe - na pomoc finansową dla Powiatu   
     Staszowskiego - na przebudowę drogi - 17.745,00 zł 
   - w rozdziale 60016 - drogi publiczne gminne - na  wydatki bieżące  - 16.200,00 zł, 
   - w rozdziale 60078 - usuwanie skutków klęsk żywiołowych na dofinansowanie  
     remontu drogi gminnej uszkodzonej na skutek nawalnych deszczy  w Korytnicy  
     oraz na nadzór inwestorski  - 260.000,00 zł, 
- dział 700 Gospodarka mieszkaniowa -  na wydatki bieżące w rozdziale gospodarka  
  gruntami i nieruchomościami - 15.500,00 zł, 
- dział 710 - Działalność usługowa rozdział pozostała działalność -  na wykonanie   
  Strategii rozwoju gminy Szydłów  na lata 2016-2023 - 10.000,00 zł, 
- dział 801 - Oświata i wychowanie  - środki na bieżące wydatki i wynagrodzenia             
  w przedszkolu i szkołach podstawowych - 115.000,00 zł, 
- dział 921  -  Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - wydatki zwiększa się                 
  o kwotę 15.500,00 zł na dofinansowanie zadania, tj. na wykonanie dokumentacji  
  architektoniczno-konserwatorskiej ruin Zamku. 
Wydatki  zmniejsza się: 
- dział 750 - Administracja publiczna, rozdział 75011 - urzędy wojewódzkie - dotacja    
  celowa na realizację zadań bieżących - 1.727,00 zł, 
- dział 758 - Różne rozliczenia - Rezerwy - 17.745,00 zł, na dofinansowanie  
  przebudowy drogi powiatowej nr 0039T Gacki - Dobrów 
Pytań i uwag dotyczących Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz zmian w budżecie 
Gminy na 2015 rok nie było. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Szydłów na lata 2015- 2023, która 
w głosowaniu jawnym została uchwalona jednogłośnie - 14 głosów „za”. 
 

UCHWAŁA Nr XVI/ 78/ 2015 
(o treści jak w załączniku) 

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały                  
w sprawie zmian w budżecie gminy Szydłów na 2015 rok, która w głosowaniu 
jawnym została uchwalona jednogłośnie - 14 głosów „za”. 
 

UCHWAŁA Nr XVI/ 79/ 2015 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Następny projekt uchwały dotyczył udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Staszowskiemu na realizację zadania polegającego na przebudowie odcinka drogi 
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powiatowej nr 0828T Korytnica-Kotuszów-Kurozwęki w m. Korytnica od km 2 + 722 
do km 3 + 622. 
Pani Alicja Kłonicka – Skarbnik Gminy wyjaśniła, że Zarząd Powiatu Staszowskiego, 
w oparciu o program pn. „Przebudowa odcinków dróg powiatowych na terenie 
Powiatu Staszowskiego w 2016 r. w ramach programu rozwoju gminnej i powiatowej 
infrastruktury drogowej na lata 2016 - 2019” zwrócił się do Rady Gminy Szydłów                     
o zabezpieczenie w budżecie gminy na rok 2016 środków finansowych na remont 
drogi powiatowej nr 0828T w miejscowości Korytnica. Udział własny gminy to kwota 
65.700,00 zł.  
Pytań i uwag do projektu uchwały nie było i w zarządzonym przez Przewodniczącego 
głosowaniu jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie - 14 głosów „za”. 
 

UCHWAŁA Nr XVI/ 80/ 2015 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Kolejny projekt uchwały  XVI sesji dotyczył udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Staszowskiemu na realizację zadania polegającego na  przebudowie drogi 
powiatowej nr 0039T Gacki Dobrów od km. 0 + 570 do km 1 + 120. 
Pani Skarbnik Gminy wyjaśniła, że Zarząd Powiatu Staszowskiego realizuje zadania 
z zakresu budownictwa drogowego w ramach usuwania skutków klęsk żywiołowych. 
Do Gminy Szydłów wpłynęła umowa o zabezpieczenie kwoty 17.745,00 zł na 
przebudowę drogi powiatowej nr 0039T Gacki - Dobrów. Udział własny gminy to 
kwota 17.745,00 zł.  
Pytań i uwag do projektu uchwały nie było i w zarządzonym przez Przewodniczącego 
głosowaniu jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie - 14 głosów „za”.  
 

UCHWAŁA Nr XVI/ 81/ 2015 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Przedostatni projekt uchwały przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Gminy 
dotyczył wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacji publicznej 
przy drogach powiatowych nr 0035T, 0034T, 0033T w miejscowościach: Kotuszów, 
Osówka, Potok. 
W oparciu o art. 20f ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych  Rada 
Gminy dla zaspokojenia potrzeb mieszkańców wskazuje w formie uchwały wstępne 
miejsca lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych. O ostatecznej lokalizacji 
takiego przystanku decyduje zarządza drogi, uwzględniając charakter drogi oraz 
warunki bezpieczeństwa ruchu drogowego. 
Wskazane w uchwale wstępne lokalizacje nowych przystanków komunikacyjnych 
przy drogach powiatowych na działkach nr 62, 476/2, 71/1, 16, 17/2, 294/2, 147 ma 
na celu umożliwienie korzystania pasażerom komunikacji publicznej, w tym dzieciom 
i młodzieży dowożonej do szkół podstawowych i gimnazjum. 
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń                              
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym RG jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę - 14 
głosów „za”.  
 

UCHWAŁA Nr XVI/ 82/ 2015 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Ostatni projekt uchwały XVI sesji RG dotyczył uchwalenia regulaminu głosowania                      
w wyborach ławników do sądów powszechnych na kadencję 2016-2019. 
Przewodniczący RG  wyjaśnił, że zgodnie z ustawą - Prawo o ustroju sądów          
powszechnych rady gmin, których obszar jest objęty właściwością  tych sądów  
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wybierają w głosowaniu tajnym ławników do sądów rejonowych na czteroletnią 
kadencję. W bieżącym roku upływa dotychczasowa kadencja ławników, w związku               
z powyższym, zgodnie z obowiązującymi przepisami, podjęcie przedmiotowej  
uchwały jest w pełni uzasadnione. 
Przewodniczący RG zaznaczył, że na dzisiejszej sesji  uchwalony zostanie  tylko  
regulamin głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych, gdyż do dnia 
dzisiejszego nie otrzymano jeszcze opinii z Komendy Wojewódzkiej Policji                                  
w Kielcach o kandydatach na ławników, która musi być przed podjęciem  uchwały                      
o wyborze ławników. Jeśli będzie taka opinia, to na najbliższej sesji Rada Gminy 
wybierze ławników.  
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłosili uwag lub zastrzeżeń                          
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym RG jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę - 14 
głosów „za”. 
    
 

UCHWAŁA Nr XVI/ 83/ 2015 
(o treści jak w załączeniu) 

 
 Ad. 9.  
   
W tym punkcie porządku obrad Wójt Gminy udzielił odpowiedzi za interpelacje  
i zapytania radnych: 
- drogę dojazdową do cmentarza postaramy się poprawić,  
- nie ma jeszcze projektu drogi ulicy Armii Krajowej, 
- znak z napisem Gmina Szydłów zostanie przestawiony w inne miejsce,  
- droga od Kurozwęk  do Szydłowa - gmina Szydłów jest właścicielem tej drogi                             
  i postaramy się ją zrobić jak będziemy mieli wolne środki finansowe,   
- ograniczenie prędkości na drodze przez Wolicę - w czwartek kierownik referatu 
  będzie uczestniczyć w spotkaniu z Marszałkiem Województwa w Staszowie i zgłosi  
  wniosek o zamontowanie znaku, 
- rurki wokół Rynku są malowane na zielono bo taki kolor był w planie, a chcąc je  
  przemalować musi być zgoda Konserwatora Zabytków.  
 
Ad. 10.  
 
W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 
- pan Stanisław Wojterski - sołtys Szydłowa powiedział, że jeżeli pomalowanie rur  
  wymaga zgody Konserwatora, to Wójt powinien wysłać pismo, bo jest konieczne    
  przemalowanie tych rur,  
- radny Leszek Wójcik - powiedział, że w Grabkach Dużych, na działce za panem  
  Styczniem zaczyna się budować mieszkaniec Szydłowa i należałoby przywieźć na  
  drogę dojazdową do budowy  kamienia. Kamień należałoby dowieźć również na    
  drogę do posesji pana Roberta Banasika. Zgłosił również wniosek o ustawienie  
  znaków z numerami nieruchomości. Wniosek ten uzasadnił tym, że sołectwo Grabki     
  Duże jest bardzo rozczłonkowane i przyjezdnym trudno jest trafić pod dany adres, 
- radna Kornelia Pytowska - powiedziała, że jeżeli będzie robiona droga w kierunku  
  Stopnicy, to należy pamiętać o budowie chodnika na ulicy Soleckiej, 
- radny Tadeusz Gąsiorek - zapytał jaka będzie szerokość  drogi Szydłów-Korytnica               
  i czy osoby zatrudnione w świetlicach to będą te same osoby co w latach ubiegłych  
  czy będą zmiany. 
Wójt odpowiadając stwierdził, że szerokość drogi to  4 m, a w świetlicach tylko                       
w 1 lub w 2 przypadkach są zmiany, a tak to są te same osoby.  
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Sołtys Szydłowa Stanisław Wojterski - zgłosił aby wystąpić do Zarządu Dróg 
Wojewódzkich z wnioskiem  w sprawie wycięcia drzewa obok „agronomówki”                            
w Szydłowie. 
 
Ad. 11. 
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek obrad sesji został w pełni 
zrealizowany i dokonał zamknięcia obrad XVI sesji Rady Gminy. 
 
 

Protokołowała 
 

     Teresa Kaniszewska 
 


